
WARNING

LED Flush Mounts

MODEL 1701-12SN-5CCT | 1702-14SN-5CCT

PLEASE READ INSTRUCTION BEFORE COMMENCING INSTALLATION AND RETAIN FOR FUTURE REFERENCES. 
Electrical products can cause death or injury, or damage to property.
If in any doubt about the installation or use of this product, consult a competent electrician.

INSTALLATION GUIDE

WARNING — THE INSTALLATION MUST BE CARRIED OUT BY A QUALIFIED ELECTRICIAN. 

1. LED Ceiling Mounts are suitable for using in damp locations
2. Please keep the LED Ceiling Mounts away from any corrosive substance. Please use dry cloth when you clean it

3. LED Ceiling Mounts can only be installed by a qualified electrician
4. Before installation or maintenance, please disconnect the power to prevent electric shock

Instruction Manual
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CAUTION

Application Notice

1. Should be installed by licensed electrician or technician who has electrical knowledge and fully understands the safety requirements
2. Only operate the product with voltage and frequency stated on this instruction manual, 

to operate product at different voltage and frequency will affect the lifetime of the product
3. Power MUST be turned OFF during installation and servicing. For indoor use only

ORTECH reserves the right to modify at any time, without notice,
any or all of our product's features, designs, components and 

specifications to meet market changes.

1. Turn off the power.

2. Rotate the ACRYLIC LENS(11) counterclockwise to remove it.

3. Pull the SUPPLY WIRES (3) & (4) and HOUSE GROUND WIRE (2) out from 
the OUTLET BOX (1).

4. Make the wiring connections: connect the HOUSE GROUND WIRE (2) to 
the FIXTURE GROUND WIRE (6) connect the WHITE SUPPLY WIRE (3) to the 
WHITE FIXTURE WIRE(7); connect BLACK SUPPLY WIRE (4) to the BLACK 
FIXTURE WIRE (8) using WIRE CONNECTORS (5). Thread one of the FIXTURE 
SCREWS (10) two full turns into the threaded hole on the OUTLET BOX (1). 
Carefully tuck all wires back into the OUTLET BOX (1).

5. Locate the FIXTURE PAN (9) over the OUTLET BOX (1), positioning the 
MOUNTING SCREW (10) through the large opening of the keyhole slot and 
then twist to the narrow opening of the key hole slot. Put the other 
MOUNTING SCREW (10) through the long slot on the FIXTURE PAN (9) and 
thread it into the OUTLET BOX (1). Then secure the FIXTURE PAN (9) to the 
OUTLET BOX (1) by tightening the two MOUNTING SCREW (10).

6. Rotate the LENS（11) clockwise onto the FIXTURE PAN（9） to complete 
the installation.

Assembly Instructions

1. Outlet Box
2. House Ground Wire
3. White Supply Wire
4. Black Supply Wire
5. Wire Connectors
6. Fixture Ground Wire
7. White Supply Wire
8. Black Supply Wire
9. Fixture Pan
10. Mounting Screw
11. Lens



AVERTISSEMENT

Plafonniers affleurants à la DEL

MODÈLE 1701-12SN-5CCT | 1702-14SN-5CCT

VEUILLEZ LIRE LES INSTRUCTIONS AVANT L'INSTALLATION ET CONSERVEZ-LES POUR VOUS Y RÉFÉRER ULTÉRIEUREMENT.
Les produits électriques peuvent provoquer des blessures mortelles ou des dommages matériels.
En cas de doute sur l'installation ou l'utilisation de ce produit, consultez un électricien compétent.

GUIDE D’INSTALLATION

AVERTISSEMENT - L'INSTALLATION DOIT ÊTRE EFFECTUÉE PAR UN ÉLECTRICIEN QUALIFIÉ.

1.Les plafonniers affleurants à la DEL peuvent être utilisés dans des endroits humides.
2.Conservez les plafonniers affleurants à la DEL à l'écart des substances corrosives. Utilisez un chiffon sec pour les 
nettoyer. 
3.Les plafonniers affleurants à la DEL ne peuvent être installés que par un électricien qualifié.
4.Avant de procéder à l'installation ou à l'entretien, veuillez couper l’alimentation au panneau électrique afin d'éviter 
tout risque d'électrochocs.

Manuel d'instruction
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ATTENTION

Avis d'application
1.L'installation doit être effectuée par un électricien ou un technicien agréé ayant des connaissances en électricité et comprenant parfaitement les exigences de 
sécurité.
2.Ne faire fonctionner le produit qu'avec la tension et la fréquence indiquées dans ce manuel d'instructions. L'utilisation d'une tension et d'une fréquence différentes 
affectera la durée de vie du produit.
3.L'alimentation électrique DOIT être COUPÉE pendant l'installation et l'entretien. Pour une utilisation à l'intérieur uniquement

ORTECH se réserve le droit de modifier à tout moment, sans préavis, tout ou une 
partie des caractéristiques, conceptions, composants et spécifications de ses produits 

afin de répondre aux évolutions du marché.

1. Mettez l'appareil hors tension.

2. Tournez la LENTILLE ACRYLIQUE(11) dans le sens inverse des aiguilles 
d'une montre pour la retirer.

3. Tirez les FILS D'ALIMENTATION (3) & (4) et le FIL DE TERRE (2) hors du 

BOÎTIER DʼALIMENTATION (1).

4. Effectuez les connexions de câblage : connectez le FIL DE TERRE DE
LʼALIMENTATION (2) au FIL DE TERRE DU PLAFONNIER (6). Connectez le FIL 
BLANC DE L'ALIMENTATION - NEUTRE (3) au FIL BLANC (6) DU PLAFONNIER. 
Connectez le FIL NOIR DE L'ALIMENTATION - TENSION (4) au FIL NOIR DU 
PLAFONNIER (8) à l'aide des MARETTES (5). Visser l'une des VIS DE FIXATION 
(10) de deux tours complets dans le trou fileté du BOÎTIER DE SORTIE (1). 
Rentrez soigneusement tous les fils dans le BOÎTIER 
DʼALIMENTATION (1).

5. Placez le BOÎTIER DU PLAFONNIER (9) vis-à-vis le BOÎTIER
DʼALIMENTATION (1), en positionnant la VIS DE MONTAGE (10) à travers un 
trou à fente, puis tournez celui-ci vers la fente du trou. Introduisez l'autre 
VIS DE MONTAGE (10) dans lʼautre trou à fente et visez le BOÎTIER DU 
PLAFONNIER (9) en place contre le BOÎTIER DʼALIMENTATION (1).

6. Faites tourner la LENTILLE ACRYLIQUE 11) dans le sens des aiguilles 
d'une montre sur le BOÎTIER DU PLAFONNIER (9) pour terminer 
l'installation.

Instructions d'assemblage

1. Boîte de sortie
2. Fil de terre de la 
maison
3. Fil d'alimentation 
blanc
4. Fil d'alimentation noir
5. Marettes
6. Fil de terre du 
projecteur
7. Fil d'alimentation 
blanc
8. Fil d'alimentation noir
9. Panneau de l'appareil
10. Vis de montage
11. Lentille
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